
Bygg	fler	trygghetsbostäder	med	hyresrätt	
Skrivelse till kommunstyrelsen i Nacka kommun 
	

Seniorrådet	i	Nacka	vill	framföra	pensionärsföreningars	uppfattning	att	behovet	av	
trygghetsboende/seniorboende	är	stort.	Rådet	noterar	vidare	att	det	redan	finns	ett	
antal	sådana	bostäder,	men	att	de	är	upplåtna	som	bostadsrätter.	Det	är	emellertid	klart	
att	många	äldre	varken	har	vilja	eller	råd	att	köpa	sig	en	sådan	bostad.	

Slutsatsen	blir	att	det	behöver	byggas	fler	trygghetsboenden/seniorboenden	som	
upplåts	som	hyresrätter.	

Seniorrådet	uppmanar	därför	kommunstyrelsen	i	Nacka	att	vidta	åtgärder	så	att	det	
byggs	sådana	bostäder	i	olika	kommundelar,	inte	minst	på	västra	Sicklaön.	I	samband	
med	att	Nacka	bygger	stad,	får	denna	del	av	befolkningen	inte	försummas.	

Seniorrådet	tror	dessutom	att	det	är	ett	lyckat	grepp	att	utforma	dessa	boenden	så	att	
det	finns	både	trygghetsboende	och	särskilt	boende	i	samma	etablering,	för	att	
underlätta	den	”bostadskarriär”	som	äldre	drabbas	av.	Det	kan	vara	en	fördel	att	inte	
behöva	flytta	så	långt	då	behovet	av	ett	biståndsbedömt	boende	uppstår.	

För	att	underlätta	finansieringen	borde	det	vara	lämpligt	att	i	samma	hus	inhysa	ett	
hemtjänstföretag	som	kan	låta	sina	anställda	arbeta	några	timmar	åt	trygghetsboendet,	
det	som	krävs	enligt	Boverkets	regler.	
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